
  
   

Mødereferat 

Kanalhavnens Afdelingsbestyrelse 

 
Referent: Torben Johansen / S 

Side: 1 
Dato: 13-04-2018 

 

Mødedato:  12. april 2018 kl. 18.00 
 

Sted:                                 Kanalhavnens klubhus 
 
Deltager:      Tilstede.:  Rene Nielsen, Poul-Erik Olesen, Leif Petersen,  

Torben Johansen, Gert Christoffersen, Jesper Bolin, Stefan Jensen 
                                                   

                     Fraværende:   Ingen 
                                                                                        

Dagsorden:  
   

1. Godkendelse af sidste referat 

2. Nyt fra formanden 

3. Økonomisk status fra kassereren 

4. Nyt fra ansvarsområder 

5. Sager til behandling 

6. Eventuelt 

 

1. Godkendelse af sidste referat 
 
Referat fra bestyrelsesmødet den 15. februar 2018 er tidligere blevet godkendt pr. mail. 
 
 

2. Nyt fra formanden 
 
Formanden oplyste at HB stadig forhandler med Næstved Havn vedrørende vinter plads og der 
nu er givet tilladelse til udvidelse af vinter plads. 
 
 

3. Økonomisk status fra kassereren 
 
Kassereren fremlagde resultat pr.12. april 2018  
 
Regnskabet udviser pr. 12/4-2018 følgende: 
   

  Budget 2017/18 Realiseret 12/4-2018 Forventet 30/9-2018 

Indtægter 169.600 167.352 172.702 

Udgifter 120.300 39.070 118.170 

Projekter GF forslag 80.000  80.000 

Resultat -30.700 128.282 -25.468 

 
Der er stadig 9 medlemmer som ikke har betalt sommerplads, i alt 27.150 kr. 
 
Poul-Erik sikrer aftale med SEAS vedrørende strømaftale. 
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4. Nyt fra ansvarsområder 
 

Havn og areal 
 
Is sikring er optaget og der er lys og vand på broerne. Der er ryddet op i havnebassinet.  
 
Brædder på broer bliver udbedret i løbet foråret. 
 
Poul-Erik forespurgte til etablering af større pladser i havnen. Vi fastholder beslutningen fra 
generalforsamlingen (forslag 2) om, at vi først etablerer, når aktuelt behov opstår. Der er afsat 
penge økonomi i budget 
 
 

Klubhus 
 
 
Tilbud på opvaskemaskine er vurderet og det er besluttet at købe og installere en Miele PG8 130 
inkl. Doseringsanlæg, levering og montering. Pris 27.700 kr. inkl. Moms.  
 
Der skal en ekstra El-gruppe monteres. Leif indhenter 2 tilbud på denne opgave  
 
Vi mangler at få opdateret fjernstyring af vores varmepumpe. Gert har ansvaret for 
gennemførsel. 
 
 

5. Sager til behandling 
 
Ingen sager til behandling 
 

 

6. Eventuelt. 
 
 
Ingen sager drøftet 
 
 

Kommende møder 
   

Dato Dag Tid Emne 

17. maj Torsdag 18.00 – 20.00 Bestyrelsesmøde 

14. juni Torsdag 18.00 – 20.00 Bestyrelsesmøde 

13. september Torsdag 18.00 – 20.00 Bestyrelsesmøde 

18. oktober Torsdag 18.00 – 20.00 Bestyrelsesmøde 

1. november Torsdag 18.00 – 20.00 Bestyrelsesmøde 

15. november Torsdag 19.00 – 22.00 Generalforsamling 

6. december Torsdag 18.00 – 20.00 Bestyrelsesmøde (Konstituering) 

 
Således oplevet af sekretæren / Torben Johansen 


